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Urząd Miijski
w Mosiri

1/ł [2 2013

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytań radnego Łukasza Kasprowicza

w sprawie mieszkaniowych zasobów Gminy Mosina.

Do wiadomości:

Pan
Łukasz Kasprowicz
Radny Rady Miejskiej
w Mosinie

Pani

Gminy Mosina



RADA MEJSKA
W MSU1E

Rada Miejska w Mosine

Wpł. dnia 14. .20 1.3
PYTANIE/WNIOSKI RADNEGO Nr sprawy” .QOO

Imię i Nazwisko radnego: Łukasz Kasprowicz
W sprawie: mieszkaniowych zasobów gminy Mosina

Proszę o pełną informację na temat budynku gminnego przy ulicy Dworcowej
w Mosinie, tzw. Lekarzówki:
1/ Z ilu lokali mieszkalnych składa się budynek?
2/Ile lokali i na jakie cele są one wykorzystywane, czy tylko mieszkalne?
3/ Czy to prawda, że państwo Kilian opuścili jeden z lokali w ubiegłym roku- luty-
marzec, mieszkając tam wiele lat, a posiadali w gminie Mosina swój własny dom?
4/ Czy to prawda, że jeden z lokali zajmuje w tym budynku pan Andrusiak wraz z
rodziną. Jak wynika z jego oświadczenia majątkowego ten pan posiada dom i
dochody w wysokości blisko pół miliona złotych rocznie. Na jakich zasadach ta
konkretna rodzina zajmuje gminny lokal mieszkalny?
5/Ile w gminie Mosina jest takich przypadków jak wcześniej rodzina p. Kilian i
Andrusiak, które pomimo posiadania własnych domów i wysokich dochodów
zajmują gminne mieszkania? Co gmina robiła, robi lub zamierza zrobić, aby takie
nieuprawnione przypadki eliminować, a mieszkania komunalne przydzielać
rodzinom które są naprawdę w potrzebie?
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RADNY RADY MIEJSKIEJ GMINY MOSINA
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Łukasz Kasprowicz


